

Dear all,

I am sad to announce that Swire will no longer be able to support KOTH as title sponsor for the upcoming 2019/20 season. This leaves us with two options:

1) With immediate effect we are looking for a new title sponsor and would be grateful for any introductions or leads. Interested parties could please email Keith Noyes ([keith@seyonasia.com](mailto:keith@seyonasia.com)), or

2) If we are unable to find a new title sponsor by the expected opening of race registration balloting in mid August, we will have to increase the entry fee by HK\$100 per race in order to cover costs and maintain the same quality of service.

Happy Trails.

-----以下為中文譯本-----

致各位 KOTH 之友：

我很遺憾地宣布自 2019/20 賽季開始，太古洋行將不會再成為山野之王賽事的冠名贊助商了。為此，我祇可按照以下方案進行：

- (一) 我馬上去開拓新的贊助商。歡迎任何轉介，有意者可電郵: Keith NOYES ([keith@seyonasia.com](mailto:keith@seyonasia.com)) ；
- (二) 本賽季名額抽籤登記將仍會在八月中開始。倘若屆時還未有新贊助商的話，我們會增收每場報名費 HK\$100。藉此去維持山野之王賽事的服務質素和運作。

順祝安康